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Hannula, Liina (SRL toimisto) POISSA 

 

Kutsuttuna: Gundersby, Valtteri (Helsinki International Horse Show) 

 

 



1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

2. ESITYSLISTA 

Vahvistettiin etukäteen toimitettu esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

3. JÄRJESTÄYTYMISASIAT 

4. KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

• Valtteri Gundersby kertoo terveiset HIHS organisaatiolta. Ideoidaan tulevaa 2025-2026 

hallisarjaa 

- Keskustelu millainen ja mille tasoille hallisarjaa tehtäisiin, ja miten 

paikat/kvaalit saavutettaisiin HIHS kilpailuun vko 9 vuodelle 2026. Tulee 

keskustella myös ratsastajien kanssa, millainen systeemi olisi toivottu, jotta se 

kannattaa ja innostaa. Jatketaan keskusteluita ja yhteistyötä! 

 

• SM kilpailuiden palaute 

- Derbykentän pohja oli palautteiden perusteella erittäin hyvä kilpailupäivinä. 

Toinen kenttä ei kestänyt sääolosuhteita lauantaina, mutta viimeisenä päivänä 

oli palautteen perusteella todella hyvä.  

- Keskustellaan SM osallistuja määristä eri kategorioissa – Mitä keinoja olisi 

nostaa esimerkiksi poniurheilun tasoa. Viedään kehityskeskustelua 

aluevalmentajien keskuuteen, mutta myös Talent-valmennukseen. 

- Ideoidaan mahdollista amatöörimestaruutta, joka olisi tasolla 120-130cm – 

Keskustellaan strategiapäivässä mahdollisista säännöistä ja paremmista 

raameista tälle mestaruudelle. Mestaruus olisi eritoten niille, jotka eivät 

tasonsa puolesta kykene osallistumaan senioreiden SM kilpailuun, mutta 

veteraanien mestaruus on tasoltaan liian matala. Tarkastellaan mahtuuko, ja 

soveltuuko konseptiin. 

- Kehitetään SM kilpailuita enemmän tapahtumana, ei vain kilpailuna, yhdessä 

Hevosopiston kanssa. 

 



 

• Teams kilpailujärjestäjien kanssa palaute 

- Hyvää ja positiivista keskustelua menneestä kaudesta, sekä tulevaisuudesta 

niin uusienkin kilpailupaikkojen osalta kuin vanhempien uudelleen nousuista. 

Huomioidaan sarjakilpailuita jakaessa maakunnallinen laajuus. 

 

• Pohjola Summer Season Finaali, järjestäjän kuulumiset 

- Järjestelyt ovat hyvässä vauhdissa ja Stable Novaan on kaivettu vesihauta 

viikonloppua varten valmiiksi. Avustavana ratamestarina Teppo Hakalalle toimii 

Mira Rantanen.  

 

• Kilpailukausi 2025, tähtikilpailut, kalenteri 

- Tähtikilpailuiden haku on päättynyt – Tähän mennessä on 2 kilpailuhakua tullut 

KiPaan. 

- Tarkastellaan sääntöjä ja mahdollisia sääntömuutoksia EKn strategiapäivässä. 

 

5. MUUT ESILLE TULLEET ASIAT 

• Viestinnän terveiset 

 

6. SEURAAVA KOKOUS 

Seuraavat kokoukset järjestetään 24.9.2024 klo 9:00 

EK strategiapäivä Ratsastuskeskus Ainossa 18.10.2024 klo 9 alkaen 

7. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11:09 

Vakuudeksi, 

Juho Norilo 

puheenjohtaja 


